



PROJECTION du film *Gravity and Grace* de Chris Kraus

"But Gravity and Grace was just so unappealing. It was an amateur intellectual's home video expanded to bulimic lengths."

- Chris Kraus, *Aliens & Anorexia*



Tournant autour de la vie de deux artistes-prostituées, une femme désillusionnée dans sa quarantaine et une secte annonçant la fin du monde, le film *Gravity and Grace* (1996) prend beaucoup de place dans l'imaginaire de Chris Kraus : c'est la dernière fois qu'elle s'essaie à l'art de la réalisation, c'est son unique long métrage et c'est la base pour son deuxième roman, *Aliens and Anorexia* (2001).

Après la projection du film, les administratrices du CPF s'entreprendront avec **Maryse Larivière**.

Quand : mercredi le 26 juin, 19h30

Où : Skol, 372, rue Sainte-Catherine Ouest, espace 314, Montréal, QC



SCREENING of Chris Kraus's *Gravity and Grace*

"But Gravity and Grace was just so unappealing. It was an amateur intellectual's home video expanded to bulimic lengths."

- Chris Kraus, *Aliens & Anorexia*



Skirting around the lives of two eponymous prostitute-performance artists, a disillusioned woman in her 40s, and a doomsday cult, *Gravity and Grace* (1996) is Chris Kraus's final effort as a filmmaker, only feature-length film and, later, the material for her second novel, *Aliens and Anorexia* (2001).

The **FREE** screening will be followed by a discussion led by **Maryse Larivière**.

When: Wednesday June 26th, 7:30pm

Where: Skol, 372, rue Sainte-Catherine Ouest, espace 314, Montréal, QC